
Z A P I S N I K 

 sa Trinaeste - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) 

zasijedanja u 2017. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 24. i 25. 

jula 2017. godine 

 

 Sjednica je počela 24. jula u 12 sati i 25 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i 

obavijestio da je dnevni red sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Miodrag Radunović, predsjednik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore: 

 „Da li će se u ovoj studijskoj godini izvršiti upis studenata u prvu godinu 

osnovnih studija na studijski program Visoka medicinska škola u Beranama, 

u skladu sa Odlukom Vlade od 6. jula 2017. godine?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Miodrag Radunović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

2. Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke, 

Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i Hrvatske 

građanske inicijative: 

 „Da li je Vlada Crne Gore pokrenula postupak priznavanja crnogorskih 

vozačkih dozvola u SR Njemačkoj, a ako jeste, kada očekujete da će taj 

postupak biti okončan?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor 

je komentarisao Ervin Ibrahimović. 

3. Dr Vujica Lazović, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata 

Crne Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

 „Italijanska kompanija A2A je aktivirala tzv. put opciju izlaska iz EPCG. 

S obzirom da je državni menadžment preuzeo rukovodstvo nad EPCG, da li 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 



- 2 - 
 

sada postoje prepreke kada je u pitanju izgradnja drugog bloka 

Termoelektrane Pljevlja? Kakvi su dalji planovi Vlade Crne Gore kada je u 

pitanju tzv. put opcija?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

 

 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice 

posvećen premijerskom satu i odredio kraću pauzu.  

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 13 sati i 15 minuta, a nastavljena u 13 sati i 35 

minuta.  

 

 Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička 

pitanja postavili su:  

 

 1. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Uzevši u obzir naslijeđene i probleme koji se godinama unazad javljaju 

u dijelu plasmana poljoprivrednih proizvoda domaćih proizvođača, konkretno 

proizvođača iz centralne regije - gradskih Opština Golubovci i Tuzi, kao i 

problema pojave izraženih viškova proizvoda kod određenih kultura, koje 

mjere Ministarstvo preduzima kako bi se ovaj problem potencijalno sistemski 

regulisao i da li Ministarstvo u ovom dijelu ima jasno koncipirano opredjeljenje 

bazirano na planskoj proizvodnji ili organizovanom otkupu poljoprivrednih 

proizvoda?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milutin Simović,  potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Predrag Sekulić: 

 „Koliko je Crna Gora trenutno konkurentna investiciona destinacija? 

Kakav je status Grne Gore prema međunarodno priznatim parametrima 

konkurentnosti i šta Vlada Crne Gore planira da učini na unaprjeđenju 

konkurentnosti u narednom periodu?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Milutin Simović, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Predrag Sekulić je komentarisao odgovor. 
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Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslaničko pitanje postavila je 

 

1. Poslanica Daliborka Pejović: 

„Koliko je do sada Ministarstvo pravde primilo zahtjeva za naknadu 

štete zbog neosnovane osude, neosnovanog ili nezakonitog lišenja slobode i 

koliko sredstava je po tom osnovu isplaćeno vansudskom nagodbom, nakon 

zaključenih sporazuma između Mlnistarstva pravde i podnosilaca zahtjeva, a 

koliko nakon sprovedenih parničnih postupaka pred nadležnim sudom?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Daliborka 

Pejović je komentarisala odgovor. 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

„Šta ste preduzeli u vezi sa utvrđivanjem činjenica da li su prekršena 

ovlašćenja i da li je došlo do prekoračenja u aktivnosti jedinice policije prilikom 

pretresa koji je izvršen u Ulcinju u više lokala u subotu uveče 17. juna 2017. 

godine? Da li ste preduzeli bilo koju aktivnost u tom pravcu od tog događaja 

koji je opravdano uznemirio javnost u Ulcinju?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

Proceduralnu intervenciju, radi pojašnjenja stava, koristio je Genci 

Nimanbegu, a Mevludin Nuhodžić, ministar unutrašnjih poslova, je dao 

potrebne odgovore. 

2. Poslanik Andrija Popović: 

„Šta će naša država kroz nadležno Ministarstvo unutrašnjih poslova 

preduzeti da se uočene slabosti u borbi protiv velikih požara, koji danima 

ugrožavaju ljudske živote, sigurnost domova i ogromna prirodna prostranstva, 

otklone? 

 Kako će se u koordinaciji sa lokalnim samoupravama poboljšati status 

naših vatrogasaca, istinskih heroja našeg doba, poboljšati njihova 

opremljenost?  

Pokazalo se da je jedan od najvećih crnogorskih prioriteta nabavka 

novih specijalnih aviona za gašenje požara velikih kapaciteta. Planira li MUP 

da u državnom budžetu za 2018. godinu traži od Vlade i Skupštine realizaciju 

takve investicije?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 
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Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanik Suad Numanović: 

„Šta Ministarstvo rada i socijalnog staranja planira da uradi u nastavku 

kontinuirane zaštite starih lica u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

„Koji su efekti primjene novog Zakona o izmjenama i dopunama Zakona 

o socijalnoj i dječjoj zaštiti i da li će se poboljšati položaj lica i porodica koje 

su socijalno ugrožene?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja. 

  

 Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Filip Vuković: 

 „S obzirom da je kurs dolara u odnosu na euro na najnižem nivou u 

posljednje dvije godine, koliko iznosi zaduženje Crne Gore po osnovu kredita 

dobijenog od Kineske eksportne banke za izgradnju dionice auto puta Bioče- 

Mateševo?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Filip Vuković je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Marija Ćatović: 

 1) „Kako je moguće da se u jednom ugostiteljskom objektu gosta prije 

nego zatraži uslugu pita čime je plaća i kako se za svaku isporučenu 

pojedinačnu uslugu mora izdavati račun, a ne nakon završene kompletne 

usluge? Da Ii mislite da je stav 4 člana 5 Pravilnika o primjeni Zakona o porezu 

na dodatu vrijednost u skladu sa standardima EU i ako nije, što ćete preduzeti 

da izmijenite postojeće propise?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Marija Ćatović je komentarisala odgovor. 

 2) „Što ćete preduzeti kako bi finansijska policija vršila neselektivnu 

kontrolu svih objekata koji se bave davanjem usluga, bez razlike da li se 

nalaze na spisku evidencije ili ne?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Marija Ćatović je komentarisala odgovor. 

 

  



- 5 - 
 

Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslaničko pitanje 

postavio je 

 

 1. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Da li postoji precizan vremenski rok kada bi Crna Gora i Hrvatska kao 

članice NATO-a i prijateljske države pitanje graničnog spora u reonu Prevlake 

u Bokotorskom zalivu mogle riješiti dogovorom?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Janković, v.d. državnog 

sekretara za politička pitanja u Ministarstvu vanjskih poslova, a Dragutin 

Papović je komentarisao odgovor. 

 

 Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Branka Tanasijević: 

 „Koliko će i na koji način reforma stručnog obrazovanja uticati na 

rješavanje problema neusklađenosti obrazovnih profila sa potrebama tržišta 

rada i na smanjenje problema strukturne nezaposlenosti u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanica Nada Drobnjak: 

 „Šta Ministarstvo prosvjete planira da uradi kako bi srednje škole u 

Podgorici mogle da prime veći broj svršenih osnovaca zainteresovanih za 

nastavak školovanja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Šehović, ministar prosvjete, 

a Nada Drobnjak je komentarisala odgovor. 

 

 Sanji Damjanović, ministarki nauke, poslaničko pitanje postavila je 

 

 1. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Da li nam možete dati više informacija o Inicijativi za osnivanje 

Međunarodnog naučnog Instituta za održive tehnologije, na prostoru 

Jugoistočne Evrope, kao i informaciju o koracima koje je do sada Ministarstvo 

nauke napravilo u cilju realizacije ove Inicijative?  

 U kojim zemljama regiona ste do sada imali priliku da prezentirate 

Inicijativu za osnivanje Međunarodnog instituta i kakve su bile reakcije 

resornih ministara tih zemalja?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

 „Da li nam možete reći koji su dalji koraci koji se planiraju preduzeti 

kako bi sjedište Međunarodnog naučnog Instituta za održive tehnologije bilo 

u Crnoj Gori?“ 

Sanja Damjanović, ministarka nauke, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje. 
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Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Luiđ Škrelja: 

 „Kakav je trenutni status AD Marina Bar i šta je dalje planirano? 

Svjedoci smo razvoja nekoliko visokokvalitetnih marina u Crnoj Gori. Kada će 

Bar dobiti marinu kvaliteta koji zaslužuje?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Luiđ Škrelja je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Andrija Popović: 

 „Što se događa sa davno planiranom izgradnjom zaobilaznice iznad 

Kotora, od Škaljara preko Dobrote do Ljute, za koju je davno urađena a kasnije 

i inovirana planska dokumentacija, a bila su obezbijeđena i sredstva? 

Izgradnja zaobilaznice u Kotoru planirana je i Programom rješavanja uskih grla 

na saobraćajnoj mreži Crne Gore 2007-2009. godine, usvojenim od strane 

Vlade Crne Gore i u skladu je sa važećim Prostornim planom Crne Gore a više 

se ne pominje u Vladinim planskim dokumentima. Da li to znači da je država 

„digla ruke" od Kotora, kulturno-istorijskog bisera Mediterana, koji sad 

godišnje posjeti oko milion turista a veći dio godine se nalazi u totalnom 

saobraćajnom kolapsu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Jovanka Laličić: 

 „U kojoj je fazi planirana investicija - rekonstrukacija planiranog 

magistralnog puta M2 Debeli brijeg – Tivat – Budva s posebnim osvrtom na 

dionicu puta od Aerodroma Tivat do plaže Jaz?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 4. Poslanik Radule Novović: 

 1) „Kada se planira nastavak izgradnje auto puta Bar – Boljare od 

Mateševa dalje?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 2) „Zašto se na adekvatan način ne održava put Mateševo - Andrijevica 

preko Trešnjevika?“  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Osman Nurković, ministar 

saobraćaja i pomorstva, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 
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*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 17 sati 25 minuta, a nastavljena sjutradan      

(25. jula) u 11 sati i 05 minuta. 

 

 Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je podsjetio da se sjednica 

nastavlja sa preostalim dijelom poslaničkih pitanja. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

 5. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 „Kada će se konačno završiti rekonstrukcija putnog pravca Ulcinj - 

Sukobin, odnosno dokle se stiglo sa tenderom za rekonstrukciju putnog 

pravca Ulcinj - Krute (Vladimirske)?  

 Kada se može očekivati sa sigurnošću da započnu radovi na ovom 

putnom pravcu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Angelina Živković, državna 

sekretarka u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Genci Nimanbegu je 

komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

 „Kada će biti izvršena rekonstrukcija regionalnog puta R-3, tj. putnog 

pravca od Pljevalja do Metaljke (graničnog prelaza sa Republikom BiH) dužine 

39.7 km, jedine putne veze sjevera Crne Gore sa BiH?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Angelina Živković, državna 

sekretarka u Ministarstvu sao 

 

braćaja i pomorstva, a Ervin Ibrahimović je komentarisao odgovor. 

 7. Poslanik Nedžad Drešević: 

 „Kada Ministarstvo saobraćaja i pomorstva planira da realizuje projekat 

izgradnje bulevara Podgorica – Tuzi, kao i zaobilaznice oko Tuzi na dijelu 

međunarodnog puta E-762?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Angelina Živković, državna 

sekretarka u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Nedžad Drešević je 

komentarisao odgovor. 

  

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Koji su aktuelni ill planirani razvojni projekti Regionalnog vodovoda?” 
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 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Ivana Vojinović, generalna 

direktorica Direktorata za životnu sredinu u Ministarstvu održivog razvoja i 

turizma, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Željko Aprcović: 

 „U kojoj fazi je donošenje PUP-a Kotor, kao osnovnog preduslova za 

razvoj grada i stavljanje van snage moratorijuma na gradnju?” 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragana Čenić, generalna 

direktorica Direktorata za planiranje prostora u Ministarstvu održivog razvoja 

i turizma, a Željko Aprcović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Danijel Živković: 

 „Kada će Ministarstvo održivog razvoja i turizma preduzeti aktivnosti po 

zahtjevu opštine Pljevlja za davanje saglasnosti na prijedlog Odluke o naknadi 

za zaštitu i unaprijeđivanje životne sredine u skladu sa članom 79 stav 2 

Zakona o životnoj sredini („Sl.list CG", br. 5/08,40/10,40/11,27/14 i 

52/2016)?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Ivana Vojinović, generalna 

direktorica Direktorata za životnu sredinu u Ministarstvu održivog razvoja i 

turizma, a Danijel Živković je komentarisao odgovor. 

 

 Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslaničko pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „Da li MInistarstvo odbrane ima u planu u narednom periodu otvaranje 

jedne kasarne Vojske Crne Gore u regionu opština: Berane, Rožaje, Petnjica, 

Andrijevica, Plav, Gusinje?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

 

 

*  *  * 

 

Sjednica je završena 25. jula u 12 sati i 10 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

Broj: 00-61/17-14/1 

Podgorica, 25. jul 2017. godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 


